

التاريخ : ١٨ يناير ٢٠٢٤ م

الافاضل / بورصة مسقط - المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

### Disclosure about Issuance of Sukuk

Following the disclosure on 16th January 2024, Oman Telecommunication SAOG (Omantel) is pleased to announce the successful closing of its issuance of Sharia-compliant sukuk under its - USD-denominated Rule 144A / Reg S debut with a size of USD 500m.

The order book for the Sukuk was opened on Wednesday 17th of January 2024 and closed on the same day.

The tenor of the Sukuk is 7-years and at a profit rate of 5.375 % per annum.

The issuance received significant interest from regional and international market participants.

The proceeds of the issuance will be used to repay the bridge loan of US \$460m.

### إفصاح عن إصدار صكوك.

الحاقاً الى الإفصاح بتاريخ 16 يناير ٢٠٢٤ م، يسر الشركة العمانية للاتصالات ش.م.ع.ع (عمانتل) أن تعلن عن الإغلاق الناجح لإصدارها لصكوك متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية وفقاً للمعيار القياسي للاستثمار المقوم بالدولار الأمريكي ووفقاً للقواعد المسماة (144A REGs) وبلغت قيمة الإصدار ٥٠٠ مليون دولار أمريكي.

علماً بأنه تم افتتاح دفتر الطلبات للصكوك يوم الأربعاء ١٧ يناير ٢٠٢٤ وأغلق في نفس اليوم.

وتبلغ مدة الاستحقاق سبع سنوات (٧) بمعدل ربح سنوي قدره ٥,٣٧٥ %.

ولاقى الإصدار اقبالا كبيراً من المشاركين في الأسواق الاقليمية والدولية.

وسيتم توجيه عوائد إصدار الصكوك إلى سداد القرض التجسيري البالغ قيمته ٤٦٠ مليون دولار أمريكي.

  
أمانة سر الشركة